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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Днес се навършват 134 години от създаването на Русенската търговско-индустриална камара. Този момент е
вълнуващ повод да отдадем почит на пионерите, чиято визия и усилия изградиха основите на първата търговска
камара в България и подпомогнаха икономическото развитие на страната, споделят от Камарата. От основаването
си, Камарата се превърна в символ на сътрудничество, иновации и устойчив растеж. П... 

Според проучване на Европалати за 2024 г. основното предизвикателство, посочено от фирмите в България, е
липсата на квалифицирана работна ръка и разходите за труд. Възможно решение на проблема е ускорена и
улеснена процедура за внос на работна ръка в страната. Забавянето и неглижирането на този изключително
важен въпрос може да се отрази сериозно на нашата конкурентоспособност. Българската търгов... 

На 18 април проф. д-р Димитър Димитров, ректор на УНСС, инж. Пламен Панчев, основател и изпълнителен
директор на Тракия икономическа зона, Цветан Симеонов, председател на Българската търговско-промишлена
палата, и Цветан Георгиев, съосновател на платформата "Изгрей" – първата енергийна общност в България, ще
бъдат сред специалните гости на събитието. Кариерният форум "Презареди кариерата си" ще об... 

В Доходното здание се проведе конференцията "Digital4Ruse: Дигитални възможности за бизнеса". Форумът се
състои за трета поредна година в Русе и събра на едно място водещи експерти с дългогодишен и доказан опит в
сферата на дигиталния маркетинг, изкуствения интелект, киберсигурността и дигиталното предприемачество, като
негов партньор е и Община Русе. "Русе е бързоразвиващ се град и подобни събити... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Заглавие: 134 години Русенска търговско-индустриална камара: Отбелязваме история на прогрес и иновация
Дата: 15.04.2024 14:22
Медия: Русе инфо

Заглавие: Въпросът за вноса на работна сила в страната стои с неотслабваща актуалност поради забавянето
по всички линии на процедурите в компетентните по въпроса институции
Дата: 15.04.2024 14:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Кариерен форум за бъдещи енергетици ще се проведе на 18 април в София
Дата: 15.04.2024 11:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Digital4Ruse – място за срещи на опит и бъдеще
Дата: 15.04.2024 06:30
Медия: Arena media

https://rousse.info/134-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B8-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D1%83%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%B0/
https://www.bcci.bg/news/20192
https://3e-news.net/bg/a/view/52423/karieren-forum-za-bydeshti-energetici-shte-se-provede-na-18-april-v-sofija
http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=55101


Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви. Украйна е
започнала изграждането на два нови ядрени реактора в Хмелницката АЕЦ в Западна Украйна, съобщава БТА, като
се позовава на германската агенция ДПА и на украинската "Интерфакс". Мминистърът на енергетиката Херман
Халушченко и посланикът на САЩ в Украйна Бриджит Бринк са положили в четвъртък ос... 

На 12 април 2024 г. във Висшето училище по телекомуникации и пощи се раздадоха сертификатите на първите 40
жени, завършили първия курс по обучителната програмата "Women in tech", която се реализира съвместно с
Министерството на труда и социалната политика, ВУТП и Хуауей Технолоджис България. В същия ден още 45 жени,
записали се за програмата, започнаха обучението си, което ще им донесе нови знания... 

Анализ на Петър Славов, Председател на Управителния съвет на ПроКредит БанкОтдалечаваме ли се от еврото и
Еврозоната? Какво е еврото? Какво ще се промени? Какво няма да се промени? Защо да се отдалечаваме -
обратното, приближаваме се, все по - малко остава. Не съм политик и не искам да коментирам политическата
ситуация. В критериите от Маастрихт, мисля че бяха от 1991 година, няма изисквания, за д... 

Цифрови близнаци, ядрен термосинтез и малкият въпрос за оздравяване на китайската икономикаМиналата
година китайският лидер Си Цзинпин посети Хъйлундзян в североизточната част на страната. Част от китайския
индустриален пояс, провинцията илюстрира проблемите, съпътстващи китайската икономика. Раждаемостта е
най-ниската в страната. Цените на жилищата в най-големия ѝ град падат. БВП на провинцията н... 

Доларът остава стабилен в четвъртък, след като по-горещите от очакваното данни за инфлацията в САЩ разбиха
очакванията, че Федералният резерв на САЩ (Фед-централната банка на страната) ще започне през юни своя
цикъл на намаляване на лихвените проценти, докато йената се понижи на нивата, наблюдавани за последно в
средата на 1990 г. Фокусът на инвеститорите сега ще бъде върху данните за цените на пр... 

Планът на министъра на финансите на САЩ е протекционистка катастрофа, която ще попречи на пътя към
нетната нулаПредставете си, ако китайска компания обяви плановете си да построи най-голямата фабрика за
батерии за електрически превозни средства, която светът някога е виждал. До 5 милиарда долара ще бъдат
изразходвани за един завод за производство на повече захранващи модули на всеки 12 месеца, отк... 

Заглавие: Украйна започна да строи два нови блока в Хмелницката АЕЦ, не са българските
Дата: 15.04.2024 09:43
Медия: Дневник

Заглавие: Започна вторият курс на глобалната обучителна програма "Women in tech" за придобиване на
основни дигитални умения
Дата: 15.04.2024 09:00
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Готовността на България да приеме еврото
Дата: 15.04.2024 08:22
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Как Си Цзинпин планира да изпревари Америка
Дата: 15.04.2024 08:17
Медия: Капитал

Заглавие: Доларът остава стабилен в очакване на решения за лихвите от ЕЦБ
Дата: 14.04.2024 09:04
Медия: Informiran.net

Заглавие: Джанет Йелън изхвърля 200 години икономика, за да блокира чистите технологии от Китай
Дата: 14.04.2024 10:02
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Сближени доходи, повече инвестции - доклад показва ползите на България от ЕС

https://www.dnevnik.bg/sviat/voinata_v_ukraina/2024/04/15/4614277_ukraina_zapochna_da_stroi_dva_novi_bloka_v_hmelnickata/
https://nova.bg/news/view/2024/04/15/451862/%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BA%D1%83%D1%80%D1%81-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%BB%D0%BE%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%83%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0-women-in-tech-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B8-%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D1%83%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F/
https://business.dir.bg/banki-i-finansi/gotovnostta-na-balgariya-da-prieme-evroto
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sviat/2024/04/15/4610363_kak_si_czinpin_planira_da_izprevari_amerika/
https://www.informiran.net/%D0%B4%D0%BE%D0%BB%D0%B0%D1%80%D1%8A%D1%82-%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B1%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D0%B2-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0/
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/129276-dzhanet-yelan-izhvarlya-200-godini-ikonomika-za-da-blokira-chistite-tehnologii-ot-kitay
https://www.dnevnik.bg/biznes/2024/04/15/4614508_sblijeni_dohodi_poveche_investcii_-_doklad_pokazva/


Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви. Откакто е
част от Европейския съюз, България удвоява ролята си във вътрешната търговия на общността и достига най-
високата си точка на сближаване. В същото време страните от ЕС са в основата на притока на чужди капитали към
България, включително и след пандемията. Това са някои от основните изводи в с... 

.12 млади земеделски стопани от област Добрич ще получат безвъзмездно по 48 895 лв. за инвестиции в
стопанствата си. Общата подкрепа възлиза на 586 740 лв. и е осигурена от Програмата за развитие на селските
райони за периода 2014-2020 г., по процедура BG06RDNP001-6.013 подмярка 6.1 "Стартова помощ за млади
земеделски стопани". Одобрените млади производители ще развиват стопанствата си предимно в ... 

Неравенството на доходите е високо и расте в 60 на сто (64 от общо 106) от страните с ниски и средни доходи,
взели помощи или заеми от Международния валутен фонд (МВФ) и Световната банка, сочат данни на нов анализ
на "Оксфам", разпространен преди започващите днес пролетни срещи на МВФ и СБ. Данните показват, че
неравенството на доходите през последното десетилетие расте в 37 страни, включително Б... 

Технологичният университет в Дъблин бе домакин на среща на Алианса "Европейски технологичен университет
(EUt+)". Алиансът включва девет европейски университета, сред които е и Техническият университет в София,
съобщиха от Посолството ни в Ирландия в своята Фейсбук страница. "Активно участие в конференцията взе
делегация от България, ръководена от заместник-ректора по международна дейност и интегра... 

Турция ратифицира тристранното споразумение с България и Румъния за разчистване на мините в Черно море.
Това потвърди служебният министър на отбраната по време на Втората конференция, посветена на сигурността в
Черно море, в рамките на Международната Кримска платформа Конференцията във Централния военен клуб се
организира съвместно от Министерствата на външните работи и на отбраната на България и ... 

България и Украйна могат да разчитат на САЩ в Черно море. Това стана ясно от обръщение на държавния
секретар на САЩ Антъни Блинкен. Той се включи с видео връзка в днешната конференция в София, посветена на
сигурността в Черно море. Тя е втора по рода си и е домакинствана от България и Украйна. Съюзниците в Черно
море могат да разчитат на САЩ, посочи Блинкен. И подчерта: "Трябва да продължим да под... 

Дата: 15.04.2024 15:34
Медия: Дневник

Заглавие: Млади фермери от Област Добрич развиват стопанствата си с еврофинансиране
Дата: 15.04.2024 15:32
Медия: Дарик

Заглавие: Светът на парите: Неравенството на доходите расте в 60% от страните, взели заеми от МВФ и
Световната банка
Дата: 15.04.2024 14:35
Медия: Мениджър

Заглавие: Технологичният университет в Дъблин бе домакин на среща на висши учебни заведения
Дата: 15.04.2024 15:50
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Военният министър: Турция се съгласи да разминираме Черно море с Румъния (СНИМКИ)
Дата: 15.04.2024 14:45
Медия: Actualno.com

Заглавие: Блинкен: България и Украйна могат да разчитат на САЩ в Черно море
Дата: 15.04.2024 13:03
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: "Портфейл": Как да инвестираме в нашето бъдеще
Дата: 15.04.2024 16:02
Медия: Дарик

https://darik.bg/mladi-fermeri-ot-oblast-dobrich-razvivat-stopanstvata-si-s-evrofinansirane
https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/neravenstvoto-na-dohodite-raste-v-60-ot-stranite-vzeli-zaemi-ot-mvf-i-svetovnata-banka
https://www.bta.bg/bg/bg-world/653871-tehnologichniyat-universitet-v-dablin-be-domakin-na-sreshta-na-visshi-uchebni-za
https://www.actualno.com/politics/voennijat-ministyr-turcija-se-syglasi-da-razminirame-cherno-more-s-rumynija-snimki-news_2202162.html
https://www.flashnews.bg/blinken-balgariya-i-ukrajna-mogat-da-razchitat-na-sasht-v-cherno-more/
https://darik.bg/portfeil-kak-da-investirame-v-nasheto-badeste


ESG - Investing in our future ще се състои на 17 април в Planet Schwarz Tech TheaterЗелените политики - у нас и по
света, ще коментират експерти по време на третото събитие на Darik Business Review, което медията организира
в рамките на поредицата Darik Business Radar. ESG - Investing in our future ще се проведе за втора поредна година,
събирайки на дискусионната маса представители на бизнеса, вл... 

За енергетиката в средносрочен план както екстремно високите цени, така и екстремно ниските цени са нещо
хубаво. Това каза председателят на парламентарната Комисия по енергетика Делян Добрев по време на форум
"Устойчива и ефективна енергийна система за стабилна и сигурна икономика", който се провежда днес в София.
Добрев припомни, че за бизнеса високите цени, които миналата година достигнаха до 80... 

Всяка календарна година България губи огромна сума пари като преки, косвени данъци и пропуснати ползи от
опашките по вътрешноевропейските границиНад един милиард лева е загубата за българската икономика от
недопускането на страната ни в сухопътния Шенген. Данните представи днес в БТА Николай Рашков, представител
на българския транспортен бранш и експерт към Европейската Комисия. Всяка календарна г... 

БДЖ променя цените на билетите за пътуване с влак заради драстичното увеличаване на разходите на
дружеството през последните няколко години. Увеличението ще бъде средно с 20% и влиза в сила от 7 май 2024 г.
Без промяна ще останат цените на железопътните карти "Дете", "Учащ", "Семейство" "ТПЛ" и "Възрастен", които са
на символична стойност от 1,00 лв.Националният железопътен превозвач не е променял... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Българската общност в Австрия се обяви за откриването на директни полети от Виена до Пловдив. Това стана ясно
по време на среща с наши сънародници, проведена във Виена. На нея присъстваха изпълнителният директор на
Летище Пловдив Дойчин Ангелов, кметът на община Чепеларе Боран Хаджиев, който е и член на Управителния
съвет на Фонда за развитие на Летище Пловдив и д-р Емилиян Абаджиев - съветник в с... 

Форум събира представители на местната власт, бизнеса и безработни и неактивни лица в Белица, съобщиха за
БТА от Народно читалище "Георги Тодоров 1885". Форумът е част от проект "Работилница за традиционни занаяти
"Планински знаци" по програма "Местно развитие, намаляване на бедността и подобрено включване на уязвими
групи", финансирана от Финансовия механизъм на Европейското икономическо простран... 

Заглавие: Добрев: За енергетиката екстремно високите цени и екстремно ниските цени са нещо хубаво
Дата: 15.04.2024 16:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Икономиката ни губи над милиард лева годишно без сухопътен Шенген
Дата: 15.04.2024 15:36
Медия: Profit

Заглавие: БДЖ: Вдигаме драстично цените на билетите заради разходите ни
Дата: 15.04.2024 11:42
Медия: Бургас 24

Заглавие: Българи във Виена се включват в петиция за полети до Пловдив
Дата: 15.04.2024 09:34
Медия: Gustomedia

Заглавие: На форум в Белица ще бъдат обсъдени възможностите за намаляване на безработицата в
планинската община
Дата: 15.04.2024 14:01
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: В Белица изпълнение на проект Работилница за традиционни занаяти "Планински знаци"
Дата: 15.04.2024 13:38

https://www.dotbg.bg/article/17646591
https://profit.bg/article/2024041512274554848
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/BDZh-Vdigame-drastichno-cenite-na-biletite-zaradi-razhodite-ni-2079508
https://gustomedia.bg/articles/bulgari-vuv-viena-se-vklyuchvat-v-petitsiya-za-poleti-do-plovdiv-15-04-2024
https://www.bta.bg/bg/news/economy/653732-na-forum-v-belitsa-shte-badat-obsadeni-vazmozhnostite-za-namalyavane-na-bezrabot
https://pirinpress.com/%D0%B2-%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B8%D0%BB/


На 17.04.2024 г./ сряда/ от 10.00 ч. в изпълнение на проект Работилница за традиционни занаяти "Планински
знаци", № BGLD-1.007-0062-С01, в партньорство с : ВП1 – Народно читалище "Георги Тодоров 1885", ПП1 –
Община Белица, ПП2 – МЕБЕЛ ИНТЕКС ООД, Програма "Местно развитие, намаляване на бедността и подобрено
включване на уязвими групи", финансирана по Финансовия механизъм на Европейското икономиче... 

Ако допреди няколко години имаше недостиг само на квалифицирани кадри, сега в страната трудно се намират и
неквалифицирани работници. Това подчерта Християн Петков, оперативен мениджър на "ДжобТайгър" Ако
допреди няколко години имаше недостиг само на квалифицирани кадри, сега в страната трудно се намират и
неквалифицирани работници. Това подчерта Християн Петков, оперативен мениджър на "ДжобТайгър... 

У нас към момента безработицата е рекордно ниска Ако допреди няколко години имаше недостиг само на
квалифицирани кадри, сега в страната трудно се намират и работници без квалификация, каза за БТА Християн
Петков, оперативен мениджър на "ДжобТайгър". Според него причините за това са няколко. Освен че хората
намаляват, в някои сектори работодателите продължават да не предлагат адекватно заплащане и ... 

Глобалните концерни, които от много години оперират в Полша, закриват производствата си, пише полският
специализиран сайт Money. Все повече компании стигат до извода, че същата работа може да бъде свършена и от
индийци. Експертите знаят причините. Тази ситуация е типична не само за Полша, но и за много европейски
страни. Вълна от масови съкращения заля Полша. Глобални концерни, които работят тук ... 

Срокът за 5% отстъпка изтича на 30 април Общо 4, 678 млн. лв. са спестили до 14 април т.г. софиянци, които са
платили местните си данъци за 2024 г. До края на април всеки, който внесе пълната сума за данък МПС и данък
недвижими имоти, ползва 5% отстъпка, напомнят от дирекция "Общински приходи" на Столична община.В
бюджета на София от началото на годината до момента са постъпили общо 204, 9 млн. лв... 

Българите си заминаваме – трудоспособното население намалява, а в неговият брой се включват и традиционно
общности, поколения наред живеещи на социални помощи. Това пише Елена Гунчева-Гривова в свой нов пост.
SafeNews го публикува без редакторска намеса: НАКЪДЕ ОТИВАМЕ?Почти два и половина милиона пенсионери
има в България. По последното преброяване хората в трудоспособна възраст са 3 814 637. Общ... 

Медия: Пирин press

Заглавие: Вече трудно се намират и неквалифицирани работници
Дата: 15.04.2024 10:10
Медия: Econ

Заглавие: Бизнесът взима на работа куцо, кьораво и сакато, ама вече и неквалифицирани кадри не стигат
Дата: 13.04.2024 17:20
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Големите компании напускат Полша, страната е залята от вълна от уволнения
Дата: 15.04.2024 14:37
Медия: Блиц

Заглавие: Над 4 млн. лв. са спестили софиянци, които са платили местните си данъци за 2024 г.
Дата: 15.04.2024 15:21
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Българите си заминаваме – трудоспособното население намалява, а поколения наред живеят на
социални помощи…
Дата: 15.04.2024 14:07
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Проведе се годишната среща на Дамския клуб на Конфиндустрия България
Дата: 15.04.2024 14:11
Медия: Industry Info

https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%92%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%BD%D0%BE-%D1%81%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D0%B8-%D0%BD%D0%B5%D0%BA%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%84%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8_l.a_i.806430_at.10.html
https://www.flagman.bg/article/318831
https://blitz.bg/ikonomika/golemite-kompanii-napuskat-polsha-stranata-e-zalyata-ot-vlna-ot-uvolneniya_news1012887.html
https://novinata.bg/regiona/nad-4-mln-lv-sa-spestili-sofiqnci-koito-sa-platili-mestnite-si-danaci-za-2024-g/
https://safenews.bg/balgarite-si-zaminavame-trudosposobnoto-naselenie-namalyava-a-pokoleniya-nared-zhiveyat-na-soczialni-pomosthi/
https://industryinfo.bg/article/32940-provede-se-godishnata-sreshta-na-damskiia-klub-na-konfindustriia-balgariia


На 11 април т. г. се проведе годишната среща на Дамския клуб на Конфиндустрия България – "Отвъд индустрията",
организиран от Конфиндустрия България.Конфиндустрия България обединява италианската индустрия в България
с 250 фирми членове, които отчитат предприемаческа дейност, равняваща се общо на 8% от БВП на страната и
осигуряващи над 30 000 работни места. Конфиндустрия България вече почти 25 годин... 

Изминаха почти 5 години от статията, която написах през септември 2019 година - "Защо изпращането на SMS в
България е толкова скъпо?". Тогава си мислех, че цените на съобщенията са доста високи и това трябва да
приключи. Почти 5 години по-късно не мога да си обясня защо в България цените на текстовите съобщения
продължават да са такива. Посетих сайтовете на поне един телеком от всички европейски д... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

170 години от рождението на Антон Безеншек – създател на стенографията в България и "Почетен гражданин на
град Пловдив" На 15 април 2024 г., понеделник, от 18:00 часа в зала "Съединение" на Регионален исторически
музей-Пловдив ще се проведе тържествена вечер по случай 170 години от рождението на проф. Антон Безеншек
"Словенецът с българско сърце" – създател на стенографията в България. Събитието с... 

Британският външен министър коментира, че ситуацията трябва да се деескалира, като същевременно "целият
свят трябва да признае какво зловредно влияние има Иран в региона". Камерън добави, че трябва да се разгледат
санкции срещу Иран и други форми на натиск, информира Би Би Си. Белият дом е заявил на Израел, че САЩ няма
да се присъединят към ответни удари по Иран. Пред репортери в неделя високопос... 

Полк. Владимир Миленски: Идеята на премиера-президент Радев е да ерозира доверието в демокрацията Полк.
Владимир Миленски: Румен Радев е един от главните играчи, които създадоха бъркотията в нашата авиация. С
благословията на Бойко Борисов това феодално владение – армията, беше дадено на Каракачанов да го
осребрява по най-съветския начин... Полк. Владимир Миленски: С искането на Радев да ремонтира... 

Антарктида е покрит с лед континент, разположен в най-южната част на Земята. Дори през лятото средната
температура там е -25 градуса по Целзий. Но силният студ не пречи на тази замръзнала част на планетата да бъде
място с висока вулканична активност. В Антарктида има десетки вулкани, повечето от които са в спящо състояние.
Но около осем от тях все още са активни, а три от тях са регистрирани да из... 

Заглавие: SMS остава най-скъпата мобилна услуга в България
Дата: 15.04.2024 15:46
Медия: Mobilebulgaria.com

Заглавие: Пловдив чества "Словенецът с българско сърце"
Дата: 15.04.2024 10:24
Медия: Под тепето

Заглавие: Британският външен министър Дейвид Камерън: Израел има пълното право да отговори, но трябва да
мисли с главата си
Дата: 15.04.2024 10:05
Медия: Frog news

Заглавие: Кога Димитър Главчев ще отстрани дясната ръка на Тагарев Владимир Миленски от МО?
Дата: 15.04.2024 09:51
Медия: Класа

Заглавие: Съвсем неочаквано: вулкан в Антарктида всеки ден изхвърля злато на стойност 6 000 долара
Дата: 14.04.2024 17:43
Медия: Kaldata

Заглавие: Контрабандистът Марин Димитров уволнен от МВР заради парти с мафиота Роко и Иван Татарчев
Дата: 14.04.2024 11:20
Медия: Разкрития

https://mobilebulgaria.com/news/sms-si-ostava-nay-skapata-mobilna-usluga-v-balgariya
https://podtepeto.com/bulgaria/plovdiv-chestva-sloveneczat-s-balgarsko-sarcze/
https://www.frognews.bg/novini/britanskiiat-vanshen-ministar-deivid-kameran-izrael-ima-palnoto-pravo-otgovori-triabva-misli-glavata.html
http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/item/520175-%D0%BA%D0%BE%D0%B3%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D0%B2%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D1%89%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D0%B4%D1%8F%D1%81%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%80%D1%8A%D0%BA%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B5%D0%B2-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%80-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%BC%D0%BE
https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D1%81%D1%8A%D0%B2%D1%81%D0%B5%D0%BC-%D0%BD%D0%B5%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BE-%D0%B2%D1%83%D0%BB%D0%BA%D0%B0%D0%BD-%D0%B2-%D0%B0%D0%BD%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%B4-474963.html
https://razkritia.com/scandalni/kontrabandistat-marin-dimitrov-uvolnen-ot-mvr-zaradi-parti-s-mafiota-roko-i-ivan-tatarchev/221515


Аверът на Паскал го дава скромно – има само апартамент в Хасково и къща с басейн на селоОказва се, че
официално Марин Димитров, по-известен с прякора си Ярата, официално е беден като църковна мишка.
Припомняме, че той бе обвинен за контрабанда на цигари, заедно със сина си Стефан, подземният бос Николай
Николов – Паскал и шефката на Агенция "Митници" Петя Банкова. За дългогодишната му кариера кат... 

Неотдавнашните положителните тенденции в търговията и производството накараха икономистите на банки,
включително Goldman Sachs Group Inc. да повишат прогнозите си за 2024 г.Втората по големина икономика в
света започна годината върху стабилна основа, тъй като китайските заводи отново заработиха на по-големи
обороти. Анализаторите предупреждават, че ще бъде трудно да се поддържа растеж без по-широк... 

Невидимата ръка на свободния пазар ще направи така, че енергетиката да се развива. Не трябва да се
обезсърчаваме от високите и ниските цени на електроенергия, защото и високите, и ниските цени са нещо хубаво.
За това призова Делян Добрев, депутат от ГЕРБ-СДС и председател на Комисията по енергетика в Народното
събрание по време на форум на тема "Устойчива и ефективна енергийна система за стабилна ... 

Заради войната в Близкия изток светът вече не обръща внимание на случващото се на фронта в Украйна. Това
заяви бившият украински посланик във Вашингтон и Париж Олег Шамшур в интервю за интернет канала на
Ukrainian Media Network. "Вижте примера със ситуацията в Близкия изток, за да разберете колко опасни и
ефективни са действията на партньорите от "Оста на злото". Защото Хамас, подтикната от Иран и... 

К.д.п. Станислав Стоянов е избран за председател на Българската асоциация на морските капитани (БАМК). Това
стана на последното Общо събрание на асоциацията, което се проведе на 10 април. Той е член е на УС на БАМК
от 2019 г. Досегашният председател к.д.п. Иван Цонев беше два мандата на този пост. Кап. Станислав Стоянов е
роден през 1969 г. във Варна. Семейството му е свързано с морето: баща му е... 

Заглавие: Пет признака, които икономистите наблюдават в Китай, за да преценят устойчиво ли е
възстановяването
Дата: 15.04.2024 10:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Делян Добрев призова да не се притесняваме от цената на тока
Дата: 15.04.2024 15:36
Медия: news 24

Заглавие: "Става все по-лошо" - в Киев се страхуват, че на фона на Израел светът забравя за Украйна
Дата: 15.04.2024 14:55
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Кап. Станислав Стоянов оглави Българската асоциация на морските капитани
Дата: 15.04.2024 12:36
Медия: Maritime.bg

https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/129294-pet-priznaka-koito-ikonomistite-nablyudavat-v-kitay-za-da-pretsenyat-ustoychivo-li-e-vazstanovyavaneto
https://news24sofia.eu/delyan-dobrev-prizova-da-ne-se-pritesnyavame-ot-tsenata-na-toka/
https://novini.vratsa.eu/bg/quotstava-vse-po-loshoquot-v-kiev-se-strahuvat-che-na-fona-na-izrael-svetat-zabravya-za-ukrayna/
https://www.maritime.bg/107730/
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